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Érkezett . 2016 NOV 18 .

ORSZAGGYŰLÉSI KEPVISELŐ

Írásbeli választ igénvliS kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012, év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhez

„Miért nem vettek ujjnyomatot Ghaith Pharaontól?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Heti Válasz 2016. november 17-én megjelent „Jordán tours” című cikke szerint a hetilap azza l
a kérdéssel keresték meg a Belügyminisztériumot, hogy Ghaith Pharaontól vettek-e valah a
ujjlenyomatot, illetve beszerezték-e biometrikus azonosítóit . A Belügyminisztérium a cikk
szerint lakonikus választ adott : Nem .

Ez igen meglepő válasz annak függvényében, hogy az ujjlenyomat rögzítését mind a
vízuminformációs rendszerről (VIS) és a rövid távú tartózkodásra jogosító vízumokra
vonatkozó adatok tagállamok közötti cseréjéről (VIS rendelet) szóló 767/2008/EK rendelet,
mind a harmadik országok állampolgárai tartózkodási engedélye egységes formátumána k
megállapításáról szóló 1030/2002/EK rendelet elő írja .

Ezért kérdezem Miniszter Urat, hogy miért nem vettek ujj lenyomatot Ghaith Pharaontól? A z
ujjlenyomat rögzítésének elmulasztása hogyan fér össze a Schengeni határok védelmével ?

A biometrikus adatok beszerzésére vonatkozó nemleges válaszuk egyúttal azt is jelenti, hogy
Ghaith Pharaonról arcképfelvételt sem rögzítettek? Ha ez a válaszuk helyes értelmezése, akkor
kérem, tájékoztasson, miért nem került sor arcképfelvétel rögzítésére ?

Miniszter Úr Szaúd-Arábia budapesti nagykövetéhez irt, nyilvánosságra került megkeresésébe n
az olvasható, hogy az FBI által elektronikus úton átadott ujjlenyomatok alapján meger ősítésre
került, hogy a magyar Alkotmányvédelmi I-Iivatal által megadott adatokkal szerepl ő személy
azonos az FBI által keresett személlyel .
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Kérdezem Miniszter Urat, hogy milyen adattal vetették össze az FB1 által megküldöt t
ujjlenyomatot, ha a Magyarországon vízummal, illetve tartózkodási engedéllyel rendelkez ő
Pharaon ujjlenyomatát korábban nem szerezték be l

Budapest, 2016. november 18 .
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